
Projekt „Avinurme valla, Lohusuu valla, Kasepää valla, Saare valla ja 
Mustvee linna ühinemisjärgsed tegevused“ 

Majandusvaldkonna töörühma koosolek 

PROTOKOLL

9.08.2017

Mustvee Sadamahoone

Algus kl 14.00, lõpp kl 15.20

Osalejad: Jüri Vooder (Kasepää vald), Aare Uleksin (Saare vald), Hannes Soosaar 
(Saare vald), Aivar Parfojev (Avinurme vald), Aivar Saarela (Avinurme vald), Pavel 
Kostromin (Mustvee linn), Sergei Uleksin (Mustvee linn), Are Kurss (Lohusuu vald),
Katrin Rajamäe (koordinaator).

Koosolekut juhatas: Aivar Parfojev
Protokollis: Katrin Rajamäe

Koosoleku teemad:

 Majandusvaldkonna infosüsteemid 

 Jooksvad küsimused 

Koosoleku kokkuvõte:

Koordinaator tutvustas koondatud andmeid majandusvaldkonna infosüsteemide 
kohta. Töörühm arutas iga valdkonna puhul, milline võiks olla ühine infosüsteem. 
Kohapeal tekkinud täpsustused ja kokkulepped on lisatud tabelisse (lisatud 
protokollile). 

Järgnevalt arutati jooksvatel teemadel:

 Mustvee Tervisekeskus – hange tühistatud, toimub lihthange uue 
hankespetsialisti leidmiseks

 Mustvee-Kasepää kergtee projekt sai rahastust PKT programmist – kergtee 
Mustvee kesklinnast Kasepääl Kolmnurga peatuseni – ca 600 000 eurot 
toetus. 

 Kalevipoja muuseumi projekt – vald peab omaosalust suurendama, projekt 
jäi pingereas joone peale, PKT toetus  1,1 miljonit eurot.

 Lohusuu kergtee projekt Tammispäält Kalmani sai rahastust, praegu 
projekteerimine käib.

 Avinurme ja Kasepää said rahastust veeprojektidele KIKist. Kogu Avinurmes
saab nüüd torustik vahetatud. Kasepääl tuleb veevärk Mustveest Tiheda 
külani. 

 Ruumidega seotud küsimused - Mustvee on arvestanud admin.hoone jaoks
mõlemad hooned (praegune linnavalitsuse maja ja Narva tn 16).

Otsustati: 

1. Majandusvaldkonna ühised infosüsteemid on:

 Kalmisturegister – HAUDI (järk-järgult üleminek)

 Jäätmevaldajate register – EVALD
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 Planeeringud – EVALD 

2. Järgmine töörühma koosolek toimub ühistranspordi analüüsi teemal. 
Koordinaator lepib Hendriksoniga kokku sobiva aja ja annab teada 
töörühmale. 


